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 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 

Πρακτικά:       126ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία:   27.05.2014 
Τόπος:            Ακαδηµίας 39, Αθήνα 
 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ (µε εξουσιοδότηση στον κ.Καπέλλο) 

3. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ   

4. ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ   

5. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

6. ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ 

7. ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ 

 

1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν  

Β. Πρόοδος θεµάτων σε εκκρεµότητα 
 
∆εν τέθηκαν  

Γ.      Νέα θέµατα 

Θέµα 1ο : Ανακύκλωση φωτοβολταϊκών – εισήγηση Σ. Ψωµάς 
 
 

2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
  

Ο κ. Ψωµάς ενηµέρωσε σχετικά µε τη µελέτη που έχει αναλάβει το ΑΠΘ για τον 
µακροχρόνιο ενεργειακό σχεδιασµό, η οποία προχωράει και θα έχουµε τα πρώτα 
αποτελέσµατα προσοµοιώσεων τις προσεχείς ηµέρες. Οι προσοµοιώσεις 
περιλαµβάνουν και συστήµατα αποθήκευσης που αναµένεται να γνωρίσουν άνθηση τα 
επόµενα χρόνια. 
 
Επίσης σχετικά µε το net-metering, µετά το πρώτο πόρισµα της επιτροπής έχει υπάρξει 
ενδιαφέρον για δηµοσιότητα αναφορικά µε το θέµα αυτό, κάτι το οποίο θα 
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εκµεταλλευτούµε. Εστάλη επιστολή µε τις θέσεις µας προκειµένου το net-metering να 
είναι αποδοτικό και φιλόδοξο προς όφελος των καταναλωτών και της αγοράς. 
 
Συµφωνήθηκε οµόφωνα αµέσως µετά την Intersolar να δηµοσιευθεί άρθρο µε τις 
εξελίξεις της αγοράς, την αποθήκευση κλπ. 
 
Ο κ. Ψωµάς αναφορικά µε το ΛΑΓΗΕ είπε ότι τα στοιχεία δείχνουν ότι στο πρώτο 
τρίµηνο του 2015 θα µηδενίσει το έλλειµµα του. 
 
Τέλος, προτάθηκε από το κ. Βαρβιτσιώτη, και συµφωνήθηκε οµόφωνα από το ∆Σ,  να 
κάνουµε µία συνάντηση µε το πρόεδρο του ΚΕ∆Ε και τον Υπουργό Υγείας, 
προκειµένου να προωθήσουµε την ιδέα της Πράσινης Ενέργειας σε δηµόσια κτίρια και 
κυρίως δηµοτικά κτίρια και νοσοκοµεία. 

 
 
3. Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης 

αλληλογραφίας. 
 

- Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 
Αρ.Πρ. 792/22.05.2014 Επιστολή / email της εταιρίας της εταιρίας EY µε σχόλια 
αναφορικά µε τη φορολογική µεταχείριση των επιχορηγήσεων που λαµβάνει ο 
Σύνδεσµος από την Κοµισιόν. 
 

- Τα εξερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 
Αρ.Πρ. 600/26.5.2014 Επιστολή στον Υπουργό ΠΕΚΑ µε θέµα «Ρυθµίσεις για την 
αυτοπαραγωγή (net-metering)». 

 
4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ . 

 
α. Το ταµείο του ΣΕΦ στην Alpha Bank σήµερα 27.05.2014 είναι 22.682,33 €.  Στην 
Πειραιώς 60.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 35.957€ ανοιχτά και στην Εθνική 
55.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό και 753 € ανοιχτά. ΄Ητοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 
174.392,33 €. 
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ. 06.05.2014: 0 € 
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών µελών είναι: 0 €.  
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 

 
 

5.  Έναρξη συζήτησης επί τωνθεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν  

Β. Πρόοδος θεµάτων σε εκκρεµότητα 
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∆εν τέθηκαν 

Γ.      Νέα θέµατα 

Θέµα 1ο : Ανακύκλωση φωτοβολταϊκών – εισήγηση Σ. Ψωµάς 
 
Σχετικά µε το θέµα της ανακύκλωσης και µετά την ΥΑ που βγήκε πρόσφατα, 
υπάρχει ακόµη σε εκκρεµότητα ο χαρακτηρισµός των αποσυρόµενων 
φωτοβολταϊκών, ως “οικιακών” ή “επαγγελµατικών” αποβλήτων, κάτι που θα 
καθορίσει και το µηχανισµό συλλογής. Παρά την έκδοση της ΥΑ, θα απαιτηθεί 
ακόµη αρκετός χρόνος µέχρι να καθοριστούν τα αρµόδια Συστήµατα Συλλογής και 
να ενταχθούν σ’ αυτά οι εταιρίες φωτοβολταϊκών που εκ της νοµοθεσίας θεωρούνται 
“παραγωγοί” φωτοβολταϊκών αποβλήτων. Συµφωνήθηκε να γίνει µία συνάντηση µε 
τον αρµόδιο οργανισµό (ΕΟΑΝ) προκειµένου να διευκρινιστεί το πως θα 
εφαρµοστούν στην πράξη οι νέες ρυθµίσεις. Ο κ. Βαρβιτσιώτης επεσήµανε ότι η 
σοβαρότερη προσέγγιση στο θέµα ανακύκλωσης φωτοβολταϊκών έχει γίνει µέχρι 
στιγµής από το πανευρωπαϊκό σχήµα PV Cycle και ότι θα πρέπει ο ΣΕΦ να 
συνεργαστεί µαζί τους. Συµφωνήθηκε να γίνει µία συνάντηση µε το PV Cycle και να 
συζητηθεί µαζί τους η πιθανή συνεργασία προκειµένου να ωφεληθούν οι εταιρίες / 
µέλη µας. 
 
 

 6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ.,  θα πραγµατοποιηθεί τη Τρίτη 24 Ιουνίου 2014 
και ώρα 16:00, στα γραφεία του Συνδέσµου, Ακαδηµίας 39, Αθήνα. 
 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 

 
 

ΑΘΗΝΑ, 27.05.2014 
 
 

Ο Πρόεδρος  Καπέλλος Σωτήρης 
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης 
     (µε εξουσιοδότηση στον κ. Καπέλλο)  
 
Ο Γραµµατέας   Χρηστίδης Χάρης     
  
Ο Ταµίας    Σακκάς Θανάσης    
      
Μέλος     Βαρβιτσιώτης ∆ηµήτρης       

 
Μέλος  Σούρσος Μανώλης   

      
Μέλος     Πιταροκοίλης Σοφοκλής  


